
Technische vragen
Van : PvdA Max de Groot
Datum vraag : 1-10-2020
Onderwerp : Paalrot Kaderplan Bodemdaling Binnenstad
Commissiegriffier    :
Datum antwoord :

Vragen:

Risico op paalrot
1 Kun je  stellen dat rekening houdend met onnauwkeurigheden het bij 2A hooguit om ‘enkele 
tientallen’ gaat? Zo niet waarom niet
2 Klopt het dat de in het KBB gehanteerde schatting van de extra financiële schade door paalrot past 
bij dit kleine aantal. Is dit juist of niet. Graag uitleg
3 Kun je stellen dat de uitspraak in het KBB dat bij 2A 1200 panden een verhoogd risico lopen niet 
ondersteund wordt door de uitkomsten van de MKBA. Zo nee waarom niet
4 Kun je stellen dat het aantal panden met verhoogd risico  bij 10 cm peilverlaging in de stadsboezem 
kleiner is dan bij compartimentering met 25 cm peilverlaging of niet.  Hoe zit dit op de korte en op de 
lange termijn in elkaar? Graag uitleg

Antwoorden:




